
Obec Kumennd Porubu
Obea$, rtrud lkmrcnnd Poruba i.207, 093 03 Vrarcv nacl Topl'ou, ICO: 00332461, DIi: 2020630106

ZAPISNICA
z 20. zasadnutiu Obecndho zastupitel'stva v Obci Kamennd Poruba konandho drta 8.05.2076

Zad,iatok zasadnutia: 17:00 hod

Staroste obce: Gad'o Jozef

Prednostn obce: Bc. ionl<a iadislav

Pr[tomn[:

,/ Gad'o Zdenko
,/ Kovdi R1beyt
{ Duddi Peter
,/ Vatko Stefan
,/ Sabol Peter

'/ Tippan Andrej

Ospruvecllnenl:
Gurega Jdn, Gorof Alexander,

Gorot Jdn
Hostia:
Kubfkovd lrena, Chomovd Anna,

Orenii Miroslav, Konfederdk P eter,

Bartko Duian

Ndvrh programu:

l. Otyorenie,

2. Schvdlenie progrqmu zasadnutia, urienie zapisovatela a overovatetov zirpisnice,
3. t-Jprava rozpoitu,
4. Ndvrh VZN i. 5/2016 o nakladan[ s komundlnymi odpadmi a drobnymi stavebnymi odpadmi

na ilzemf obce Kamennd Poruba,
5. R6zne,

6. Diskusia,

7. Zdver.

K bodu 1, Otvorenie zasadnutia,
Zasadnutie Obecndho zastupitefstva v Kamennej Porube olvoril a viedol starosta obce p.
Gad'o Jozef, V tivode privttal poslancov obecndho zastupitefstva a ostatnlch prftomnych
a skonitatoval, ie z celkovdho poitu 9 poslancov OZ je prftomnych 6, tzn. ie Obecn,!
zastupitefstvo je v zmysle $ I2 ods. 7 zdkona,Sl/R i. 369/1990 Zb.o obecnom zriqden[v zneni
nes kor i ich pr e dpis ov uzndi ani a s chopnd.



K bodu 2.

Starosta obce Gad'o Jozef predniesol ndvrh programu zasadnutia a uriil zapisovatel'a

zdpisnice Mgr. Miroslava Janoika a overoyatefov zdpisnice pdnov: Petra Sabola a R6berta

Kovdia.
I-Ilasovanie o predloZenom ndvrhu programu zasadnutia obecn6ho zastupitefstva:

Za. 6 poslancov

Proti: 0 poslancov

Zdrialo sa: 0 poslancov

Obecnd zastupitefstvo schvdlilo Program zasadnutia, schvdlilo zapisovatel'a a overottatelov

zdoisnice,

I( boclu 3. Upruva rozpoitu
Ekondmka obce p. Bartk:ovd informovala OZ o uprave rozpoitr,L obce. Upravy sa tykctju

rekonitrukcie odvoditovacieho kandla v obci, predaj iistiacich strojov, tizemndho pldnu
a vystavby predikolskdho zariadenia.

Obecnd zastupitefstvo sa dohodlo, Ze sumu za predaj iistiacich strojov, t.j. 210A0,00 € sa

pouiijti na rekonitrukciu odvodfiovac{ch kandlov. Vzhfadom na to, ie zmluva o dielo na

rekonStrukciu odvodfiovacfch kandlov v obci.je vyhotovend na 29250,00 € bez DPH, obecnd

zastupitefstvo bude nad'alej rokovat', ii sa bude pokraiovat'v prdcach rekonitrukcie a ii no to

bu&.i v6bec finanind prostriedlqt.

Obecnd zastupitefstvo prerokovalo a schvdlilo ilpravu rozpoitu.

Hlasovanie za ilpravu rozpoitu:
Za"' 6 poslancov

Proti: 0 poslancov

Zdrialo sa: 0 poslancov

Obecnd zastupitefstvo schvdlilo ilpravu rozpoitu.

I( bodu 4. Ndvrlt VZN i, 5/2016 o naklndanl s komundlnvmi odnadmi a drobnimi stuvebnimi
odpadmi nu {tzemi obce l(nmennd Poruba.

Prednosta obce informoval OZ o vypracovanf Ndvrhu VZN-I. 5/2016 o nakladant s komundlnymi

odpadnd a drobnymi stavebnymi, ktory je potrebnd eite doplnif , vzhtadont na to, 2e novd VZN sa musi

eite zosilladif so zbernim dvorom a na naibliiiom zasadnulI sa predloif na prerokovanie.

K bodu 5. Rizne
Prednosta obce Bc. Conka predniesol iiadosti od obyvatefov obce p. Kubfkovej, p. Fialu
a rdmcovil zmluvu na kamerovit svstdm.

odvoditovac{ch kandlov v obci Kantennd Poruba a zdrovefi Ziada osadenie rilry podjej
prfjazdovym mostom.



Obecnd zastupitefstvo ttito iiadosf prerokovalo a informovalo p. Kubikovti, ale aj daliich
hostf zasadnutiq, Z,e na prdcach rekonitrukcie odvodfiovaclch kandlov v obci Kamennd
Poruba sa bude pokraiovaf.

Obecnd zastupitefsno tuto Ziadosf prerokovalo, berie tilto Ziadosf na vedomie a dohodli sa,

aby p. Fiala priiiel na rtajbliiiie zasadnutie,

do kume nt dc i e n q vy s t av b u i atn[ na futb al ov om ihr i s ku.

Zdstupca starostu p. Sabol podotkol, ie obecnd zastupitefstvo sa na predchitdzajilcom
zasadnut{ dohodlo na stretnut{ ohl'. tohto projektu spolu s funkciondrmi obecnych organizdci{,
ktord sa malo konaf 15.04.2016, ale iiadne stretnutie sa nekonalo.

P. Kub{kovd. podala ndvrh,, aby safutbalovd ihrisko oplotilo, aby sa dvihli siete do vyiky a aby
sa zamykalo, z d6vodu toho, ie sa tam stretdva mlddei po nociach, vietko je zdemolovand,

mlddeZ tamfajii, vulgdrne naddvaju a nachddzaju sa tam pohodend striekailry. To istd sa

deje aj na dvore ZS a MS, podotkol hosf zasadnutia p. Orenii. Ihrisko by malo maf nejakd
otvdracie hodiny a mal by byf nejalqt spravca ihriska.
Prednosta obce informoval OZ, ie obec dostala iiadosf, resp. ponuku na prevzatie priestorov
a unimobuniek do prendjmu. Prezident futbalovdho klubu bol jednoznaine proti tomu, lebo

futbalisti by v tomto pr{pode nemali priestor na trdningy, zdpasy, atd.
Obecn,! zastupitefstvo berie tieto ndvrhy rieienia probldmov futbalovdho ihriska na vedontie.

proiektu na vystavbu iatnf nafutbalovom ihrisku, projekt je l*esleny qrchitektom, je tam ale
potrebnd dotiahnuf detaily, ako rozmery iatnt, podlaiia, miestnosf pre DHZO, cenovil
ponuku, aby sa dalo pokraiovaf v daliej spoluprdci a dokoniif projekt.
Poslanci OZ a iportovci sa dohodli na usporiadanf stretnutia, kde by sa mali tieto nedostatlqt
dorieiit', ktor,! sa bude konat' dfia 20.05.2016, t.j. piatok o 19:00 hodine nafutbalovom
ihrisku, kde bude pisomne prizvany aj predseda DHZO.

zasadnut{ poslanci OZ rieiili probldm poZivania alkoholicb!,ch ndpojov na jeho dvore
potrav[n pracovnikmi aktivainej iinnosti ako aj daliich obyvatel'ov obce. Chce vedief, io md

robit' ak sa na jeho dvore potravfn bude pit' aj nad alej, ii md volat' pol{ciu, alebo starostu
obce a ako sa to md rieiif dobudilcna.
Prednosta obce informoval OZ a hosti o ukonienf iinnosti obecnych hliadok a navrhol, aby
sa alkoholickd niipoje do I0:07hodiny nepredavali.
Zdstupca starostu p. Sabol navrhuje, aby sa ndmqtkovo zqmestnqncom obce a aktivainej
iinnosti ddvalo dychat'na zistenie poiitia alkoholiclrych ndpojov a kontrolovat' tym pracovnil
discipl[nu.

Obecny rtrad sa k probldmu poifvania alkoholiclqtch niipojov na dvore potravin p.
Konfederdkovi vyjadrf p{somne do 30 dni.



na to, ie bol schvafovany rozpoiet obce, ii bola schvdlena dotdcia prejednotu d6chodcov

av akej vy1ke. Dalejpodotkla, ie sadohodli, ie d)chodcoviavyiistiapotokv obci, ale tieto

priice ui neboli uskutoinend'
predno.sta obce Bc. Conka informoval p. Chomovdt, ie jednote d6chodcov bola schvdlend

dotdcia vo vyike 500,00 €.

a) P. Orenii tvrdf, ie starosta obce sa dita 02.05.20]6 vyjadril, ie jeho syn Miroslav

propagoval neonacizmrs. Ziado preto vyjadrenie od pdna starostt't, io je na tont pravda,

alebo kto to povedal.

-Starosta obce tvrd{, ie na adresuieho syna sa takto nevyjadril.

b) datej tvrdf, ie jeho manielka md zcJravotnd probl,lmy a nedostdva stra,-nd lfstlqt, priiom md

doklad od lekdra ojej hdravotnom stave'

:prednosta obce mu na to oclpovedal, ie v obci mdme ikolsktt kuchyitu a jeddleit a vieme

zabezpeiit'v ikolskej jeditlni aj didtnu stravu. Akby sme didtnu stravu nezabezpeiili, v tont

pripade by mala ntirok na stravnd listley.

c) chce sa spytaf na poplatky kultilrneho domu'

:prednosta obce odpovedal, ie vyiku poplatkov odsilhlasili poslanci OZ na obecnont

zasadnul[.

d) d'atej sa pytal na uzemny pldn obce, preio obiania neboli zvolan{ a informovanf

o uzemnom pldne.
:()zentny pldn sa zai[na vypracovitvaf v tomto obdob{ a zvolclvaf obianov, inforntovat' ich

atd'. bude.firma, ktord ilzemny plitn vypracovdva,

e) pytal sa, preio nebola zvoland verejnd sch6dza?

: Verejnu sch6dzu zvoldvajfr poslanci, nie starosta ohce'

.fl chce vediet', ii platia dane aj r|mski obiania, ii platia za psov a tko a ako sa rieiia

neplatiii, lebo neplatii by mat byt'podla zdkona postupeny na exekilcit't

:Dane platia aj romski obiania, v tejto dobe je dait za psa z r6mskej osady vyplatend cca l/3,

dafi za tko sa v r6mskej osade neplatf z d6vodu toho, ie sa tko nettyvdZa.

Neplatiiov za dafi zo zday'tovacieho roku 2015 je minimtun, neplatiiom boli zasland vyzvy na

zaplatenie nedoplatku za dafi, nedoplatlqt sa rieiiaformou dohovoru a spldtok.

g)chce vediet', kto.ie Vojtech Mucha, ktory faktitruie obci vykonand prdce'

: Je to obyvatef obce l{amennd Poruba.

h)chce vediet', kto vykonila prdce na rekonitrukcii odvodfiovacieho kandlu v obci Kamenn(t

Poruba?
: Zhotovitel'om prdc na rekonitrukcii odvodfiovacieho kandlu v obci Kamennd Poruba je

firma Stavbiir Gaii.
i) preio bol navyienlt pauidlny poplatok JUDr. Komkovi zo 400,00 € na 800'00 €
: Starosta obce zd6vodnil navySenie pre JUDr. Komku z d6vodu rieienia uriitych prdvnych

konanf.

.j) chce sa spytaf , kedy sa bude iistit' potok v obci - vypratanie niinosu kamefia v potoku?

: Potok nie je majetkom obce, ale spadd pod Povodie Bodrog't a Hornirdu'



I( bodu 9. Zdver
Starosta obce podakoval prltomnym za iliast' a zasadnutie obecndho zastupitefstvavyhldsil
za ukoniend

Ukonienie zasadnutia'! 20:00 hod
Zapfsal: Mgr. Miroslav JanoYko

Ov er o v ate l i a zdpi s nic e :

Sabol Peter

Kovdi R1bert

V Kamennej Porube, dita 13.05.2016 4
Jozef Gado t

Starosta obce


